
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 16/11-2023

Deltagere - Rie, Eva, Kresten, Anders og Jakob(referent).

1. Bestyrelsesskuret
Bestyrelsesskuret har fået fugtskade ved taget og er generelt medtaget. Bestyrelsen laver i
samarbejde med Marttin en midlertidig løsning. Bestyrelsen vil undersøge muligheden for at købe
et nyt skur som en ”færdig løsning” – eller afdække, om der er medlemmer, som kunne være
interesseret i at hjælpe med at reparere fugtskaden.

2. Skiltning ved Coop365
Bestyrelsen rykker Coop365 for at få opdateret deres advarselstavler i forhold til trafik. Bl.a. et
‘parkering forbudt’-skilt ved området ind til foreningen.

3. Opkrævning af haveleje
Bestyrelsen har besluttet at rykke opkrævning af haveleje til d. 1. i måneden. Betalingen ligger pt.
D. 8.

4. Nyt fra fælleshuset
Bestyrelsen prøver at etablere wi-fi til fælleshuset. Vi har en løsning i tankerne, som ikke vil koste
foreningen yderligere. Ovnen kan nu bruges. Hvis nogen skulle få lyst til at pudse ovnen kan man
hente ståluld og ovnsværte hos Kresten.

5. Havelejeforhandlingerne
I forhold til havelejeforhandlingerne er der blevet holdt forhandlingsmøde mellem
haveforeningerne, Knud Foldschack og kommunen. For at få en alternativ vurdering af vores
grunde hyrer haveforeningerne et andet ejendomsmæglerfirma end det kommunen brugte for at få
en alternativ vurdering af vores grunds værdi. Der forhandles fortsat både i forhold til at afdække
en havelejestigning og en mulighed for køb af grundene.

Næste møde:
Afholdes torsdag d. 14. December kl 19 hos Rie, have 50

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


